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Abstract (en)
[origin: US2017227236A1] A hot plate has a hot-plate body from metal, having an upper side and a lower side. At least one heating element is
disposed on the lower side of the hot-plate body. The upper side of the hot-plate body is configured so as to be flat, for setting up a cooking vessel
to be heated. The upper side of the hot-plate body in an external region has an encircling planar region which lies in a plane, or which forms a
plane, respectively, wherein the upper side, radially within the planar region, has at least one internal region which is concavely depressed, which in
relation to the planar region is depressed by between 0.05 mm and 1 mm.

Abstract (de)
Eine Kochplatte weist einen Kochplattenkörper aus Metall auf mit einer Oberseite und einer Unterseite. An der Unterseite des Kochplattenkörpers
ist mindestens ein Heizelement angeordnet. Die Oberseite des Kochplattenkörpers ist flach ausgebildet zum Aufstellen eines zu erhitzenden
Kochgefässes. Die Oberseite des Kochplattenkörpers weist in einem Außenbereich einen umlaufenden Planarbereich auf, der in einer Ebene liegt
bzw. der eine Ebene bildet, wobei die Oberseite radial innerhalb des Planarbereichs mindestens einen konkav vertieften Innenbereich aufweist, der
gegenüber dem Planarbereich zwischen 0,05 mm und 1 mm vertieft ist.
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